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Januaiy 2022 

We, 1Т SAFCO Engineeiing GmbH heieby confi1ш that 

IT SAFCO LTD is an exclusive authOiized Iepiesentative of ош Oiganization fOI the teпitOiies of 
Kazakhstan and Кiigizstan. 
We fшihe1-m0Ie confiгm that the staff of 1Т SAFCO has successfully been tl'ained to select pumps 
out of ош pгoduct po1ifolio in а ргорег way based on the given hydraulics and liquid data. 

1Т SAFCO LTD is entitled to сапу out technical negotiations on ош pгoducts. Beside the pгe-sale 
activities 1Т  SAFCO is also гesponsiЫe and Oiganized to pюvide afteг sale seгvice to all ош 
customeгs. 

Уошs faithfully, 

Paul Zinniel 
1Т SAFCO Engineeгing Gmb 

IТ Safco Engineer' g GmbH
Schlossweg 2 
А - 3704 Helden 
Phone: +43 22
Fax: +43 22
Mail: offic
UID: 
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Январь 2022 

Мы, 1Т SAFCO Enginee1·ing GmbH, подтверждаем, что 

ТОО «IT SAFCO»   эксклюзивний уполномоченный представитель нашей организации на 
территории Казахстана и Киргизстана. 

Кроме этого мы подтверждаем, что персонал компании IT SAFCO успешно обучен для 
подбора насосов из нашего ассортимента с предоставлением сопутствующих 
гидравлических и жидкостных характеристик. 

ТОО «IT SAFCO» имеет право осуществлять технические переговоры по нашей продукции. 
ТОО «IT SAFCO» ответственен за предпродажную подготовку и способен обеспечивать 
послепродажное и сервисное обслуживание всем нашим клиентам. 

С уважением, 

Пауль Цинниель 
1Т SAFCO Engineeiing 
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